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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sociální politiku ZHMP   

ZÁPIS z 22. jednání 
Výboru pro sociální politiku ZHMP konaného dne 11. 3. 2021 v 15:00 hod. 

https://prahaeu.webex.com/prahaeu/j.php?MTID=m34652442f00bb99a977eedf3cb9cde06 

Číslo schůzky (přístupový kód): 183 752 6312, Heslo schůzky: ciHuxi2AU36, on-line v prostředí Cisco Webex 
     

 
Přítomni: Mgr. Eva Horáková, Martin Arden, Ing. Monika Weinerová, Ing. Alexandra Udženija,  

prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., Ing. Patrik Nacher, Mgr. Nikol  Marhounová, Ing. Jakob Hurrle, 
JUDr. Petr Novotný, Lucie Prinzová 

Omluveni: Zdena Štěpánková, Mgr. Milena Johnová, radní pro oblast sociální politiky a zdravotnictví 
Nepřítomni:   
Hosté: Ing. Alice Mezková, zástupkyně ředitele MHMP pro Sekci služeb občanům, PhDr. Tereza Eichlerová, 

metodička financování sociálních služeb 
Jednání řídil: Mgr. Eva Horáková, předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP      
 

Text zahájení: 

Jednání Výboru probíhalo v prostředí Cisco Webex a vedle jeho členů se zúčastnili též 2 stálí hosté. Paní předsedkyně 
Horáková zahájila jednání v 15:01. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Volba ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP 

5. Souhrnná informace o tiscích předkládaných ZHMP (R-39055) 

6. Informace o tisku R-39635 k návrhu na změnu Organizačního řádu Magistrátu hlavního města Prahy 

7. Informace k aktuálnímu průběhu očkování v příspěvkových organizacích hl. m. Prahy 

8. Různé 

9. Investiční dotace pro Potravinovou banku v hodnotě 200 tis. Kč 
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K jednotlivým bodům programu: 

1. Volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0165 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
ověřovatelku zápisu 21. jednání Výboru pro sociální politiku, kterou je Ing. Alexandra Udženija 

přijato jednomyslně, pro:8 , proti:0 , zdržel se:0 , mimo místnost: 0 

 
2. Schválení programu jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Martin Arden zažádal o zařazení 9. bodu programu týkající se finanční pomoci Potravinové bance. 
V průběhu tohoto bodu se připojili členové Patrik Nacher a Jakob Hurrle. 

Usnesení č. U-VS-0166 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
zařazení bodu týkajícího se pomoci potravinové bance na program jednání 22. Výboru pro sociální politiku 

přijato, pro:9 , proti:0 , zdržel se:1 , mimo místnost: 0 

Usnesení č. U-VS-0167 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I I .   s c h v a l u j e  
program 22. jednání Výboru pro sociální politiku v upraveném znění 

přijato jednomyslně, pro:9 , proti:0 , zdržel se:0 , mimo místnost: 1  

 
3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Předsedkyně Horáková informovala o aktuálním stavu zápisu z únorového jednání, jehož část týkající se DS Elišky 
Purkyňové byla předána Policii ČR. 
Alexandra Udženija zmínila postup kontrolního Výboru, který též případ DS Elišky Purkyňové uzavřel do konce 
vyšetřování. 

Usnesení č. U-VS-0168 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
zápis z únorového jednání Výboru pro sociální politiku v předloženém znění vyjma bodu týkajícího se DS Elišky 

Purkyňové, jehož zápis bude členům Výboru předán po ukončení vyšetřování 

přijato, pro:9 , proti:0 , zdržel se:1 , mimo místnost: 0 

 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
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Paní předsedkyně představila obsah čtyř tisků schválených na ZHMP v únoru 2021 a poděkovala opozici za spolupráci 
v jejich schvalování.  
Jednalo se konkrétně o tyto tisky: Z-9150 s názvem Adaptace národní strategie očkování na situaci a potřeby hlavního 
města Prahy; Z-9038 k poskytnutí grantů formou dotace hlavního města Prahy pro rok 2021 v oblasti sociálních služeb 
na základě Programu podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro rok 
2021 - Doplňková síť; Z-9070 k poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2021 v oblasti sociálních služeb na 
základě "Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele sociálních služeb, kteří poskytují 
sociální služby zejména na území hl. m. Prahy nebo občanům hl. m. Prahy pro rok 2021“ a úpravu rozpočtu; Z-9098 k 
návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy v působnosti odboru sociálních věcí Magistrátu hlavního města 
Prahy - Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2021. 

Usnesení č. U-VS-0169 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP v únoru 2021 

přijato jednomyslně, pro:10 , proti:0 , zdržel se:0 , mimo místnost: 0 

 

5. Souhrnná informace o tiscích předkládaných ZHMP (R-39055) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně představila obsah tisku. Uvedla, že se jedná o návrh na poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 
rozpočtu hl. m. Prahy. Do Programu bylo přijato celkem 60 žádostí o dotaci, z toho 19 žádostí jednoletých, 6 žádostí 
víceletých (čtyřletých), 21 žádostí na dofinancování čtyřletých běžících projektů a 14 žádostí na podporu 
adiktologických služeb od městských částí hl. m. Prahy. Paní předsedkyně informovala, že požadovaná dotace na 
realizaci všech 60 projektů v roce 2021 je 66 859 803 Kč, kdy se jedná o součet částek 37 481 000 Kč (víceleté projekty 
2018, 2019, 2020), 1 340 000 Kč (žádosti městských částí hl. m. Prahy) a částky 28 038 803 Kč (nové projekty a žádosti 
o dofinancování víceletých projektů). 
Paní předsedkyně dále poděkovala odboru sociálních věcí za promptně a kvalitně odvedenou práci na tisku. 

Usnesení č. U-VS-0170 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci k tisku R-39055 k návrhu na k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program 

adiktologických služeb pro rok 2021 

přijato jednomyslně, pro:10 , proti:0 , zdržel se:0 , mimo místnost: 0 

 

6. Informace o tisku R-39635 k návrhu na změnu Organizačního řádu Magistrátu hl. m. Prahy 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně informovala o změně Organizačního řádu Magistrátu hl. m. Prahy, která nastane 1. dubna 2021 o 
ovlivní strukturu odboru sociálních věcí. 
Alexandra Udženija vznesla dotaz týkající se dopadů těchto změn a dotázala se na budoucnost odboru, který je 
v současné náročné situaci klíčový. 
Patrik Nacher poukázal na odchod ředitele a několika vedoucích oddělení odboru pro sociální věci a poprosil o shrnutí 
aktuálního stavu odboru ve vztahu k personálním změnám. 
Martin Arden položil otázku týkající se oddělení realizace evropských projektů. 
Paní ředitelka Mezková potvrdila problematickou situaci odboru sociálních věcí.  
Alexandra Udženija poukázala na důležitost odboru a navrhla, aby si Výbor vyžádal bližší informace o dalším fungování 
odboru. 
Patrik Nacher navrhl, aby usnesení Výboru vyžadovalo informace o budoucím fungování odboru v souvislosti 
s personálními změnami ve vedoucích pozicích po radní Mileně Johnové v písemné formě. Dále uvedl, že je třeba 
otevřít toto téma na Zastupitelstvu. 

Usnesení č. U-VS-0171 
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Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   p o ž a d uj e  

aktuální informace v souvislosti se změnou organizačního řádu, která má nastat 1.4.2021, a s podstavem z důvodu 
odchodu vedoucích pracovníků 

přijato jednomyslně, pro:10 , proti:0 , zdržel se:0, mimo místnost: 0 

 

7. Informace k aktuálnímu průběhu očkování v příspěvkových organizacích hl. m. Prahy 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Tereza Eichlerová představila aktuální stav očkování, přičemž uvedla, že v sociálních službách v Praze, uvedených ve 
skupině 1a, jsou naočkováni všichni, jak pracovníci, tak klienti. Dále uvedla, že v příspěvkových organizacích mimo 
Prahu očkování běží. Jako jedinou výjimku zmínila Pyšely, kde jsou proočkování zaměstnanci a je předjednané 
očkování, ale v důsledku čekání na další dávky se aktuálně čeká. Rozočkovanost mimopražských organizací je různá, 
ale většina organizací je již pokryta první dávkou a záleží na konkrétní epidemiologické situaci, neboť po masivní nákaze 
v zařízení je nastolená ochranná karanténní lhůta. 
Alexandra Udženija poděkovala za informace a zmínila, že by bylo vhodné do příchodu druhé dávky omezit návštěvy 
v zařízeních, což by ráda doporučila v usnesení Výboru. 
Jakob Hurrle podpořil návrh a dodal, aby se toto doporučení rozšířilo o 14 dní po aplikování druhé dávky. 
Paní předsedkyně Horáková navrhla definování omezení návštěv. 
Alexandra Udženija zastala názor, že by toto konkrétní vymezení mělo záviset na ředitelích organizací. 
Tereza Eichlerová zmínila, že k tomuto problému existuje stanovisko Hygienické stanice hlavního města Prahy, které 
je schopna dodat. 
 
Paní předsedkyně Horáková dále informovala o tom, že byla kontaktována předsedou České asociace pečovatelské 
služby PhDr. Jindřichem Kadlecem, který žádá o podporu ve věci prioritního očkování zaměstnanců sociálních služeb, 
jmenovitě zaměstnanců domovů s pečovatelskou službou, denních a týdenních stacionářů, asistence a chráněného 
bydlení. 
 
Patrik Nacher se v průběhu bodu omluvil z důvodu odchodu na interpelace.  

Usnesení č. U-VS-0172 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   d o p or u č u j e  
omezení návštěv v příspěvkových organizacích hl. města Prahy v působnosti sociálního odboru po dobu očkování 

až po dobu dvou týdnů od aplikace druhé dávky (viz doporučení Hygienické stanice hlavního města Prahy, 
zaslané na odbor sociálních věcí).  

přijato, pro:9 , proti:0 , zdržel se:1 , mimo místnost: 0 

Usnesení č. U-VS-0173 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I I .   ž á d á  
o maximální prioritu očkování zaměstnanců sociálních služeb ve skupině 1b, jmenovitě zaměstnanců domovů 

s pečovatelskou službou, denních a týdenních stacionářů, asistence a chráněného bydlení. 

přijato, pro:9 , proti:0 , zdržel se:0 , mimo místnost: 0 

 

8.      Různé  
 _______________________________________________________________________________________________ 
9. Investiční dotace pro Potravinovou banku v hodnotě 200 tis. Kč 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
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Martin Arden představil bod, týkající se doporučení Radě HMP udělit finanční pomoc potravinové bance, příspěvek na 
vybavení kuchyně ve výši 200 tisíc. Jednalo by se konkrétně o profesní vakuovací přístroj, zařízení na výrobu polévek 
a pomazánek.  
Petr Novotný projevil sympatie k věci, ale zmínil metodický postup v takovéto záležitosti. Martin Dlouhý, Tereza 
Eichlerová a Alexandra Udženija zdůraznily nezbytnost náležité metodiky. Paní předsedkyně poděkovala za aktivitu 
člena Martina Ardena. O bodu neproběhlo hlasování. 

 _______________________________________________________________________________________________ 

 

Na závěr paní předsedkyně poděkovala všem členům Výboru i jeho hostům za účast a ukončila jednání v 16:19. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Ověřila: Ing. Alexandra Udženija, člen Výboru pro sociální politiku ZHMP  
Zapsala: Tereza Kroužková, MHMP - OVO MHMP   

Mgr. Eva Horáková 
předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

 
 
 
 
  
  


